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Zápisnica z mimoriadneho zasadania OZ zo dňa20. 04. 2011 
 
Prítomní poslanci: 5 
Neprítomní: 2 
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
2. Určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice. 
3. Pozastavený výkon uznesení OZ č. 16-18/2011 z 01.04. 2011 
4. Diskusia. 
5. Záver. 

 
Rokovania: 
1. Starosta obce privítal o 19.10 hod. poslancov a hlavnú kontrolórku. Skonštatoval, že 
prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, dvaja poslanci sa ospravedlnili a obecné 
zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
 
2. Za zapisovateľku určil Zuzanu Michalcovú, overovatelia zápisnice: Ing. Lukáš Baroš 
a Rastislav Hollý. 

 
 Starosta obce predniesol program rokovania, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 

 
 

3. Pozastavený výkon uznesení OZ č. 16 - 18/2011 z 01.04. 2011 
 
L. Baroš ako predseda finančnej komisie a V. Bielik ako predseda stavebnej komisie 
informovali všetkých prítomných o záveroch z ich rokovania, ktoré sa uskutočnilo 
17.04.2011. Obidve komisie sa zhodli na tom, že Územný plán má zafinancovať obec. 
Ľudmila Štefíková sa spýtala starostu s akého dôvodu nedisponuje žiadnymi 
informáciami ohľadom predaja pozemkov pri škole, a ako dospel k záveru, že kúpna 
zmluva je dôležitejšia ako verejná súťaž. Poukázala na to, že oni kupovali pozemok 
ako stavebný pozemok. Podľa nej sú kupujúci v práve, a keby mala obec vrátiť 
peniaze z predaja  pozemkov, bolo by to pre obec neekonomické. Pýtala sa starostu, 
akým právom napísal do zdôvodnenia nepodpísania uznesení, že sa nechcú podieľať 
na spolufinancovaní, keď ona bola za ním asi trikrát aby sa o tom porozprávali a on 
s ňou odmietol komunikovať. M. Janigová sa spýtala p. Štefíkovej, kde boli vtedy keď 
sa rokovalo o odpredaji pozemkov. Podľa C. Štefíka sa mal starosta obce verejne 
ospravedlniť na internete. Starosta sa ospravedlnil, že nikoho nechcel uraziť, ani 
poslancov a ani kupujúcich, len im chcel dať najavo, že aj starosta má nejaké 
kompetencie. Poukázal na vážnosť a citlivosť problému, ktorý ma dve strany. Jedna 
je právna a druhá morálna. Kupujúcich považuje za rukojemníkov a poškodených. 
Nechce brzdiť ich plány na výstavbu rodinných domov a všetky svoje námietky vedie 
voči jednostrannému a nevyváženému postoju poslancov. Ďalej vytkol poslancom, že 
sa vôbec nezaujímali  právnou stránkou a tým stratili komplexný prehľad. 
Nezaujímala ich verejná súťaž a ani podmienky predaja a dokonca ani to, že niekto 
obci spôsobil nečakané výdavky. Starosta povedal poslancom, že jeho cieľom nebolo 
niekoho finančne trestať. C. Štefík reagoval na starostove slová tým, ako ich mohol 
starosta obviniť z právnej nevedomosti. Podľa neho najprv starosta, ako hlava obce 
má získať právne vedomosti, aby sa potom mohli poslanci od neho učiť. Ľ. Štefíková 
sa spýtala starostu, či pri nepodpísaní uznesení konal podľa svojho najlepšieho 
vedomia a svedomia, a či by nezmenil svoj názor keby ju vtedy vypočul 
a porozprávali sa. Na čo starosta jednoznačne odpovedal, že určite nie. V. Bielik mu 
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pripomenul predvolebný program, v ktorom sľuboval komunikáciu s občanmi, a keď 
za ním príde p. Štefíková, tak s ňou odmietne komunikovať. Ďalej sa ho spýtal, ako to 
myslel, že kúpna zmluva neobsahuje ani základné právne kroky, či si myslí, že keby 
tá zmluva neobsahovala to čo má, či by ju právničky na katastri povolili zavkladovať. 
C. Štefík dodal, že konečne po dvadsiatich rokoch sa dala šanca mladým ľudom 
stavať, a teraz obec chce od nich aby spolufinancovali zmenu UP. V. Bielik mal dotaz, 
že keď obec nemá peniaze na zmenu UP, tak prečo chce robiť oslavy na  660. výročie 
obce. 
 Potom starosta zadefinoval poslancom presné znenie návrhov na uznesenie, či je UP 
aktuálny, či sa bude aktualizovať územný plán komplexne, či čiastkovo a kto to bude 
financovať. Nakoniec dal hlasovať. 

 
 

UZNESENIE č. 16/2011: OZ konštatuje, UP nie je aktuálny a schvaľuje začatie 
konania o zmene územného plánu 

 
Hlasovanie: 
ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Lukáš Baroš 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 

Cyril Štefík   

 
UZNESENIE č. 17/2011:OZ schvaľuje zmeny Územného plánu v rozsahu troch 
pozemkov pri základnej škole, parcela č. 961/7, 961/8, 961/9 a ,,školského 
políčka“ CKN parcela č. 962. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Lukáš Baroš 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 

Cyril Štefík   

 
UZNESENIE č. 18/2011: OZ neschvaľuje spolufinancovanie zmeny územného plánu 
kupujúcimi pod ľa predchádzajúceho uznesenia.  
       
 

Hlasovanie: 
ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Lukáš Baroš 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 

Cyril Štefík   

 
 

 
 

4. Diskusia 
 
  R. Hollý reagoval na starostove slová, ktorý povedal, že ich nezaujíma právna stránka 
problému, a pýtal sa kto z poslancov je tak právne zdatný, že môže posudzovať, či je 
kúpna zmluva v poriadku alebo nie. Načo starosta odpovedal, že právna stránka nie je, 
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že poznám zákony a ovládam paragrafy, ale právna stránka je, že som počul, že ide 
o stavebný pozemok, verejné obstarávanie, čo obsahovala kúpna zmluva a o toto 
 oboznámenie neprejavil záujem ani jeden s poslancov. Nikto nehovorí, že musíte byť 
právnici. 
- R. Hollý – prečo by mali niesť náklady oni, keď neurobili chybu. 
- J. Bukovec-  konštatoval, že volili  menšie zlo. 
- Ľ. Štefíková – podotkla, že nikto nechcel aby to takto dopadlo. 
- L. Baroš – OZ chcelo len mladým ľudom pomôcť stavať. 
- C. Štefík – starosta sľuboval verejné zastupiteľstva, tak prečo občanov na tieto 

nepozýva. Načo mu p. Janigová a pracovníčka OcÚ povedali, že vždy keď je 
zastupiteľstvo je to  vyhlásené v miestnom rozhlase.   

 
V. Bielik navrhol rozvojovú stratégiu, keď nie sú peniaze na komplexnú zmenu 
územného plánu, tak sa držme toho, ktorý je. V tomto UP sú 2- 3 miesta, ktoré by sa dali 
využiť na stavebný pozemok, len ich treba vysporiadať. Starosta uviedol, že túto 
skutočnosť  najprv musí prerokovať finančná komisia.  
 
 Ďalším predmetom rokovania zastupiteľstva boli ponuky na opravu hasičského 
auta. K tomuto sa vyjadril ako prvý starosta, ktorý uviedol, že k tomuto bodu sa v prvom 
rade musí vyjadriť finančná komisia. J. Bukovec povedal, že  takúto opravu nechce robiť 
nikto. Takúto opravu vykonáva iba NDŽ s.r.o.  Nikoho iného nenašli, kto by takúto 
opravu vykonal. Starosta povedal, že je to dobrá cena v porovnaní s tými cenami, ktoré 
zistil on. J. Bukovec uviedol, aby obec Čičmany prispela opravu hasičského auta, keďže 
naša obec má dohodu aj s obcou Čičmany. J. Bukovec ďalej vyzval starostu, aby zistil, ako 
upravuje zákon podmienky prevádzkovania Dobrovoľného hasičského zboru. L. Baroš 
dodal, že by bola škoda, keby sa predmetné auto nedalo opraviť, pretože by sa oslabila 
akcieschopnosť DHZ.  
 
 

UZNESENIE č. 21/2011: OZ schvaľuje  opravu hasičského auta v hodnote 
1.200,-€ 

 
 

Hlasovanie: 
ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Lukáš Baroš 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 

Cyril Štefík   

 
 

Ďalším predmetom rokovania bola oprava trafostanice. Prvá varianta by bola pre 
obec zadarmo. Išlo by o výmenu starej trafostanice a prívodného vedenia za nové 
a zakopanie kábla do zeme až kus nad školou. Druhá varianta by stála obec 51.000,-€ 
a to by bolo zakopanie kábla až po Diel. C. Štefík uviedol, či ešte starý nevydrží a zavolať 
ešte troch odborníkov k posúdeniu. Starosta povedal, že ak si dokážeme zabezpečiť 
výkopové práce, môže to byť lacnejšie. C. Štefík uviedol, že by bolo lepšie vynaložiť 
financie na našu rieku a nezaoberať sa nejakou trafostanicou.  
 
Na vedomie sa berie lacnejšia varianta.  
 
 Ďalším bodom OZ bolo rozhodnutie finančnej komisie  o neposkytnutí účelovej 
dotácie na kúpu malotraktora. L. Baroš uviedol, že obec môže prispieť futbalistom 
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príspevkom na bežnú réžiu. V. Bielik povedal, keby sa preplatili nejaké financie na bežný 
chod futbalu, tak na kúpu malotraktora využijú 2% z daní. Starostu zaujímalo, či táto 
požiadavka vydrží do budúceho zastupiteľstva. V. Bielik  povedal, že potrebuje aspoň 
nejaký prísľub na finančný príspevok, pretože nejaké financie by si futbalisti určite 
zaslúžili. Potom niektorí poslanci uviedli svoje návrhy o poskytnutí dotácií. Ako prvý 
navrhol L. Baroš 1.000,-€ s možnosťou neskoršieho dotovania. Ako druhý sa vyjadril V. 
Bielik, ktorý navrhol sumu 1.500,-€. Keďže sa hlasuje vždy o poslednom návrhu, tak 
poslanci hlasovali o sume 1.500,-€.   
 
UZNESENIE č. 22/2011: OZ schvaľuje pridelenie finančného príspevku na bežnú 
réžiu TJ FAČKOV v hodnote 1.500,-€ 
 
 

Hlasovanie: 
ZA: 4 PROTI: 1 ZDRŽAL SA:  0 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 

Cyril Štefík Lukáš Baroš  

 
 
 
UZNESENIE č. 23/2011: OZ schvaľuje reálne náklady do 1.000,-€ na vybudovanie 
ochrannej siete od hlavnej cesty- pri školskom ihrisku.  
 
 
 

Hlasovanie: 
ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 
Lukáš Baroš 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
Rastislav Hollý 

Cyril Štefík   

 
 
 

Na záver zasadnutia OZ M. Janigová navrhla, aby niekto na dohodu vykonával správcu 
viacúčelového ihriska. Starosta navrhol, že vyvesí do úradnej tabule ponuku na pozíciu 
správcu ihriska. 
 
 
 
Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 21.15 hod. 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Ing. Lukáš Baroš 
 
                              Rastislav Hollý 
 
 

     Ing. Miroslav Mikula 
                                                              
                                                                                                                      starosta obce 
Zapisovateľka:  Zuzana Michalcová              


